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Записник са 64. седнице Управног одбора РНИДС 
Одржане 27. новембра 2009. године са почетком у 18,00 часова. 
Присутно је 6 од укупно 7 чланова УО, Зоран Бухавац, председник УО, Бошко 
Радивојевић, Јелена Опачић, Ненад Орлић, Владимир Алексић и Бранислав 
Добросављевић, чланови УО. 
Ненад Маринковић, директор (без права гласа), 
Снежана Божић-Малешевић, председница Скупштине РНИДС (без права гласа), 
Дејан Ђукић, помоћник директора за правне послове (без права гласа). 
 
Дневни ред: 

1. Усвајање предлога финансијског плана за 2010. годину, 

2. Заказивање ванредне седнице Скупштине, 

3. Извештај радне групе за резервну локацију, 

4. Дискусија о увођењу пакета за .rs и .co.rs домене, 

4. Разно: 

- Расходовање сталних средстава 

-Извештај са састанка у Министарству за телекомуникације и информационо друштво у 
вези ћирилићног националног Интернет домена највишег нивоа (ccTLD) 

Прва тачка: Усвајање предлога финансијског плана за 2010. годину; Директор је 
презентовао предлог финансијског плана, чланови УО су продискутовали о свакој ставки 
финансијског плана. Бошко Радивојевић је предложио да се поједине ставке 
преформулишу, а да се ставка развој rsreg софтвера преименује у развој софтвера за 
регистрацију и да се на ту ставку пребаци део средстава са ставки IDN апликације и DMS, 
CMS, Ticketing, Web, DNSSEC. Дискутoвано је о начину презентовања плана на 
Скупштини, а директору је наложено да за седницу Скупштине припреми презентацију 
плана и додатну cash flow табелу. Након дискусије и усвајања примедби чланова Управног 
одбора предлог финансијског плана за 2010. годину је усвојен једногласно. 
Друга тачка: Заказивање ванредне седнице Скупштине; Једноглано је донешена 
одлука да се ванредна седница Скупсштине одржи 12.12.2009. у 12 часова ради усвајања 
финансијског плана за 2010. годину. С обзиром да је председница Скупштине присутна на 

http://www.rnids.rs/


седници УО сматра се да је Одлука Управног одбора о заказивању ванредне седнице 
Скупштине уручена председници Скупштине. 
Трећа тачка: Извештај радне групе за резервну локацију; Након дискусије извештај је 
усвојен једногласно. Директору је дата сагласност да покрене поступак набавке хардвера, 
лиценци, имплементације и одржавања система. Директору је наложено да доставља на 
сваких 15 дана извештај о току поступка набавке. 
Четврта тачка: Дискусија о увођењу пакета за .rs и .co.rs домене; Након дискусије 
наложено је канцеларији да припреми прецизнији предлог са техничким детаљима за 
увођење овог пакета и да такав предлог достави до наредне седнице. 
Пета тачка: Разно 
а) Отпис сталних средстава; Једногласно је усвојен извештај комисије за расходовање 
сталних средстава, 5 канцеларијских фотеља и 3 столице и дата сагласност за њихов 
отпис. 
б) Извештај са састанка у Министарству за телекомуникације и информационо 
друштво у вези ћирилићног националног Интернет домена највишег нивоа (ccTLD); 
Директор и председник УО су поднели усмени извештај о састанку у Министарству за 
телекомуникације и информационо друштво који је одржан у вези ћирилићног 
националног Интернет домена највишег нивоа (ccTLD). Директору је дат налог да достави 
писани извештај са овог састанка. 
 
Седница је завршена у 21,10 сати 
У Београду 27.11.2009. године 
 
    Записник водио                                                                                  Председник УО 
    Дејан Ђукић, помоћник директора                                                   Зоран Бухавац 
    за правне послове 


